
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně  
ze dne 22. 11. 2006 

 
Přítomno:   Mgr. Irena Armutidisová, sl. Kristýna Cílková, Petr Dub, DiS.,  
                   doc. ak. soch. Michal Gabriel, prof. ak. mal. Martin Mainer, ak. mal. Vladimír 
                   Merta, sl. Zuzana Musilová, doc. Mgr. Jana Preková , Mgr.Veronika Psotková, 
                   prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., ak. mal. Margita Titlová 
   
Hosté:        Mgr. Jaroslava Bílá, doc. PhDr. Petr Spielmann, dr.h.c. 
 
Program zasedání: 
1. Schválení programu (doc. Gabriel) 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU  ze dne 25. 10. 2006 (doc.Gabriel) 
3. Zpráva ze zasedání AS VUT (p.Dub) 
4. Děkanské volby (Mgr. Armutidisová, prof. Sedlák) 
5. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Spielmann) 
6. Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá) 
7. Stanovení následujícího termínu zasedání AS (doc. Gabriel) 
8. Různé 
 
Ad 1.  
Mgr. Bílá navrhuje doplnit program o předložení algoritmu čerpání rozpočtu na r. 2007- 
Mgr. Psotková navrhuje doplnit program o bod 8 Různé – umožnění zpřístupnění místnosti na 
jednání studentské komory AS. 
Doc. Preková požaduje od Mgr. Bílé ujasnění rozdělení finančních prostředků doktorského 
studia. 
Doc. Gabriel navrhuje  do bodu 8 doplnit – změna statutu VUT v důsledku novelizace 
vysokoškolského zákona. 
Studentka Musilová  do bodu 8 – námitka k návrhu na kandidáta na jmenování děkanem FaVU.  
AS schválil program řádného zasedání. 
Hlasování: 
Pro: 10, proti: 0, zdržel: 1 
 
Ad 2.  
AS schválil zápis z minulého zasedání AS. 
Hlasování: 
Pro: 11, proti: 0, zdržel: 0 
 
Ad 3.  
p. Dub seznámil AS s informacemi z AS VUT. Upozorňuje na negativní postoj prof. Klímy 
k otázce navýšení koeficientu pro FaVU. Zároveň upozorňuje na to, že členové rady VŠ již 
měsíc nedostávají zápisy ze zasedání  rady VŠ, tzn.  i dr. Ondračka, p. Dub a doc. Kvíčala. 
 
Ad 4. 
Dle informace předsedy návrhové a volební komise prof. Sedláka byl dne 22. 11. do 12.00 hod. 
doručen na děkanát 1 návrh na kandidáta na jmenování děkanem FaVU VUT v Brně  -  doc. 
ak.soch.Michal Gabriel. 
Ve 12.03 byl doručen další návrh, který nebyl akceptovatelný. 
Návrhovou a volební komisí byl podepsán protokol. 
Dne 6. 12. 2006 v 10.00 se uskuteční setkání kandidáta se senátory (kancelář děkana) a ve 13.00 
hod. se bude konat vystoupení kandidáta před akademickou obcí (místnost č. 211). 
 



 
Ad 5. 
Děkan informuje AS o jednání rektora s ministryní školství o otázce navýšení koeficientu pro 
FaVU: náměstek Beneš má obavu z napojení dalších fakult s žádostmi o navýšení koeficientu, 
proto se staví proti navýšení. Některé vysoké školy argumentují tím, že FaVU nevlastní 
samostatnou budovu, nemá rektora, finanční zátěž je tudíž nižší než u ostatních vysokých škol. 
Dle finančního rozboru pí tajemnice,  FaVU doplácí na rektorát a také může čerpat z rektorátu 
méně financí a to  z důvodu nízkého počtu studentů. Ministryně zastává názor, pokud budou 
splněna kritéria k navýšení,  je možnost  navýšení prosadit.Rektor Rais připraví na základě 
podkladů z FaVu žádost na ministerstvo školství.V žádosti bude koeficient snížen z původních 
5,9  na 5, 7. Žádost bude doplněna o podklady z naší fakulty v  tom, že FaVU není pedagogická 
škola, ale umělecká, jak některé vysoké školy namítají. 
 
Ad 6.  
Dle informace pí tajemnice je ke dni 22. 11. 2006 hospodaření v souladu s plánem rozpočtu: 
spotř materiálu 90,18, spotřeba energie 70,53 (chybí spotř.vody a energie za III.čtvrtletí), plán 
oprav a udržování 107 % ( překročeno o 26 tis.),  cestovné 85 %, služby 56 %, mzdové náklady 
82 %, soc. odvody 75 %.  
 
Mgr. Bílá předložila ke schválení AS FaVU algoritmus čerpání rozpočtu na r. 2007 viz příloha 
(předkládací lhůta běží do 6. 12. 2006). 
Schválení předkládací lhůty algoritmu čerpání rozpočtu na r. 2007: 
Pro: 10, proti: 0, zdržel: 0 
 
Doc. Preková vznesla dotaz na pí tajemnici o ujasnění způsobu financování doktorandského 
studia.  
Odpověď pí tajemnice: studium je financováno MŠMT – normativ na doktoranda. Rozvojový 
program byl určen na přípravu doktorandského studia a je ve správě doc. Kvíčaly. 
 
Ad 7. 
Termín příštího zasedání AS byl schválen na minulém zasedání AS dne 25. 11. 2006 jako jeden 
z bodů schváleného harmonogramu voleb kandidáta na jmenování děkanem. 
 
Ad 8. 
Studentka Psotková vznesla dotaz na Mgr. Bílou o možnosti zpřístupnění místnosti pro jednání 
studentské komory AS. Po domluvě s pí tajemnicí je možné předem dle  volné kapacity učeben 
zajistit klíče od příslušné učebny k těmto jednáním. 
 
Doc. Gabriel informuje AS o novelizovaném VŠ zákonu. Upozorňuje na nutnost zahrnout 
změny  do statutu VUT. AS rozhodl projednat tuto otázku v prvním povolebním zasedání AS. 
 
Doc. Gabriel přečetl AS písemnou rezignaci p. Petra Duba na člena legislativní komise v AS. 
Volba nového člena legislativní komise bude projednána AS po děkanských volbách. 
 
Studentka Musilová vznesla námitky k návrhu na kandidáta na jmenování děkanem. 
Na toto téma proběhla  v AS diskuse. 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: doc. ak.soch. Michal Gabriel 
 
 



 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 


